## **NOMURA**



Leping Huang
Analyst, China Technology and Telecoms,
Equity Research, Asia ex-Japan

**黄乐平** 野村中国区高科技行业分析师

Leping Huang joined Nomura in 2008 and covers the China Technology and Telecom sectors. Prior to his current role, Leping covered the Japan technology sector in Nomura Tokyo from 2008 to 2010, and worked as telecom standardization specialist for Nokia from 2001 to 2007. Leping was ranked No.1 in Institutional Investor's 2013 All-China Research Team survey (Technology Sector). Leping received a Ph.D. degree in electrical engineering from the University of Tokyo and holds ten wireless communication related patents.

黄乐平于 2008 年 1 月加入野村证券,从事中国技术和电信部门的研究工作。在担任此职前,黄乐平曾于 2008 年至 2010 年在野村东京分部从事日本技术方面的研究工作,并于 2001 年至 2007 年在诺基亚公司担任 电信标准化专员。黄乐平曾在《机构投资者》杂志公布的 2012 年全中国技术领域分析师排行榜中名列第三。黄乐平拥有东京大学电气工程学博士学位。